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                                             Interpelacja

Dot.: dostępu przestrzeni publicznej dla osób z niepełnosprawnościami 

         w okresie zimy. 

        Szanowny Panie Prezydencie, w związku z zapowiadanymi opadami 

śniegu zwracam się z prośbą o interwencję w sprawie należytego 

odśnieżania chodników, przejść dla pieszych, przystanków itp., które 

umożliwi dostęp osób starszych, matek z wózkami i osób z 

niepełnosprawnościami do przestrzeni publicznej. Niestety, ale w 

pierwszym okresie intensywnych opadów dało się zauważyć, że 

odśnieżanie polegało na  przerzucaniu śniegu z miejsca na miejsce, 

zamiast go skutecznie usuwać, przykłady:

Odśnieżając  przystanki, nie zadbano o dojście do nich oraz opuszczenie 

terenu przystanków.

Odśnieżając chodnik, śnieg zrzucano albo na miejsca parkingowe, albo na 

jezdnię.  

Przykładem mogą tu być  koperty dla osób z niepełnosprawnością  przed 

urzędem miasta, mimo kilku dni bez opadu, nikt nie usunął skarpy śniegu 

uniemożliwiającej osobom niepełnosprawnym wyjście z zaparkowanego 

auta na chodnik. Wprost przeciwnie, odśnieżanie spowodowało tylko jej 

spiętrzenie. 

Odśnieżanie powinno odbywać się według jakiegoś standardu np. przy 

szerokich chodnikach zamiast tworzenie pryzmy na skraju chodnika od 

strony ulicy, można ten śnieg przerzucić w stronę budynków. 

Czy mieszkańcy mogą liczyć, aby odśnieżanie odbywało się z głową,  a 

pryzmy powstające były usuwane na tereny zielone, zamiast przerzucać je 

z jezdni na chodnik lub z chodnika na jezdnię?   
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